
RAADSVRAAG cf. art. 37 RvO    

Aan de voorzitter van de Raad van Roosendaal   

Betreft: Raadsvragen cf. art. 37 RvO   

 

Steller vragen:  Paul Klaver, PvdA Roosendaal 

Sjef van der Touw, de Roosendaalse Lijst 

René van Broekhoven, de Roosendaalse Lijst 

 

Onderwerp: Eenheid van bestuur 

 

Kenmerk: 050-2024 

Datum: 19-03-2024 

 
Geachte voorzitter, 
 
In BN de Stem editie Roosendaal van 5 maart stond een artikel over het streven van het college om 

de gemeente Roosendaal te laten groeien naar 100.000 inwoners. In dit artikel wordt meermaals 

benoemd dat de geïnterviewde wethouder van mening is dat de voorgangers van dit college veel te 

weinig echt werk hebben gemaakt van de binnenstad, geen visie hadden en te weinig naar de 

ondernemers hebben geluisterd. 

 

Op basis van het artikel met geciteerde uitspraken hebben de genoemde fracties de volgende 

vragen: 

 

1. Heeft de wethouder zich daadwerkelijk zoals geciteerd meermaals negatief uitgesproken over 

het resultaat van het vorige college? Of klopt het artikel niet? 

2. Wat vindt het college van het waardeoordeel van dit collegelid over het resultaat van het vorige 

college? En hoe verhoudt zich dit tot de eenheid van bestuur? 

3. Wat is het collegeoordeel over de prestaties van het vorige college in het algemeen en in het 

bijzonder over de benoemde zaken in het artikel zoals woningbouw, voorzieningenniveau, 

behoud jeugd en groei van het aantal inwoners? 

 

Graag verzoeken wij u om deze vragen mondeling te beantwoorden, conform artikel 37 lid 1 en 3 van 

het reglement van orde, in de eerstvolgende raadsvergadering (4 april a.s.). 

 

 

Namens 

PvdA Roosendaal, Paul Klaver 

de Roosendaalse Lijst, Sjef van der Touw en René van Broekhoven 

 

 

-DEZE VRAGEN ZIJN DOOR BURGEMEESTER VAN MIDDEN MONDELING BEANTWOORD IN DE 

RAADSVERGADERING VAN 4 APRIL 2024- 


